



Dear Parent

For those of you who are new, WELCOME! And for those who are returning, WELCOME BACK to the 2019-2020 school year! This is an exciting time for your child, although he/she may be a little apprehensive about going to "real" school. The first day of school will mark one of the most important milestones in your child's life. Be assured that we will do our best to make this school year an enjoyable time for your child filled with real learning. Please do not think your child will be just "playing" all day! The skills we teach will be the building blocks for your child's future success in school and in life!

We are very excited about working with you and your children and we look forward to a successful year together. We have outlined a procedure for the first week to ensure the first week works for you and your child.

PLEASE NOTE: Pre-K and KG1 PARENTS WILL RECEIVE A STUDENT ID CARD. THIS CARD IS NEEDED TO BE ABLE TO PICK UP YOUR CHILDREN FROM CLASSES. THE GATES ARE LOCKED FROM 12.40- 1.10 AND 1.30-2.00 PM. YOU WILL NEED TO PRESENT THIS CARD TO BE ABLE TO ENTER THE SCHOOL.

PLEASE NOTE: KG2 PARENTS WILL ALSO RECEIVE A STUDENT ID. THIS CARD IS NEEDED TO BE ABLE TO PICK UP YOUR CHILDREN FROM CLASSES. THE GATES ARE LOCKED FROM 1.30-2.00 PM. YOU WILL NEED TO PRESENT THIS CARD TO BE ABLE TO ENTER THE SCHOOL.

Pre-K, KG1 and KG2

Pre-K, KG1 and KG2 classes will have <u>short days from the August 25 to August 29</u>. This means that you will drop off your child at <u>7am to their class and pick them up at 10.30 am all week.</u>

The second week we will resume as normal 7am-12.15pm for Pre-K and KG1 and KG2 at 1.10pm.

We kindly ask parents to <u>drop off your children in their classes and leave them with the teachers,</u> <u>allowing them the time to adjust to their new classes</u>. Although this may be difficult for parents (we understand), it allows your child to get used to being away from you for the first time. The teachers are prepared for this new adjustment and will ensure your children are well looked after. You will pick up your children at the appropriate times from their classroom.

Emergency contact numbers -Parents – Please ensure you have provided Reception with your current phone details if we need to contact you. If your contact numbers have changed please see Reception.

Thank you, HUBS Administration





أولياء الأمور الكرام،

نرحب في بداية هذا العام بطلابنا الجدد وطلابنا الذين عادوا إلينا من جديد هذه السنه2019- 2020. فالمدرسة هي المكان الممتع لطفاك، فعلى الرغم من أنه سيكون متخوفا نوعا ما في بداية السنة ، إلا أنه من المفرح أن الطفل الصغير أصبح مستعداً للمدرسة ، ويعد أول يوم له في المدرسة من نقاط التحول الفارقة في حياته. وخلال الأسابيع الأولى من رياض الأطفال وحين نبدأ بالتعرف على أطفالكم الصغار يبدأ بنفس الوقت طفلكم بالتفاعل مع المدرسة بطرق مختلفة ، فبعضهم الكتفي بالجلوس والمراقبة وبعضهم يأخذ بالقفز والحركة وبعضهم يرفض الدخول إلى الفصول وكل هذه ردود أفعال طبيعية من طفاك. وندعوكم لتكونوا على ثقة بأننا سنبذل أقصى ما في وسعنا لجعل هذه السنة الدراسية مفيدة وممتعة لجميع الأطفال.

فنحن متحمسون للعمل معكم ومع أطفالكم ونتطلع للعمل معكم لكي تؤتي هذه السنة ثمارها وتكلل بالنجاح. ونؤكد عليكم بضرورة ذهاب طفلكم الصغير إلى فراشه مبكرا ليأخذ القسط اللاّزم له من النوم والراحة ويستيقظ لمدرسته بكل نشاط وحيوية.

طلاب الروضة أولى مبتدئ وطلاب الروضة أولى وثانية:

سيكون دوام طفلكم خلال الأسبوع الأول من الدراسة (من 25- 29 أغسطس) قصيرا

حيث نرجو منكم التكرم بتوصيل أبنائكم ليكونوا في المدرسة الساعة 7 صباحاً وأخذهم من المدرسة الساعة 10:30

أما في الأسبوع الثاني من المدرسة فسيصبح الدوام كاملا لجميع الطلبة ، أي من الساعة 7 صباحا إلى الساعة 12:15 ظهراً لطلاب الروضة أولى ومن الساعة 7 صباحا إلى 1:10 لطلاب روضة ثانية

ونطلب من الآباء الكرام القيام بتوصيل أطفالهم إلى صفوفهم في اليوم الأول من المدرسة وتركهم مع معلماتهم حتى يتكيفوا مع صفوفهم الجديدة وزملائهم في الصف ، ونحن إذ ندرك مدى صعوبة ذلك في اليوم الأول - لكون طفلك لم يتعود على البعد عنك - إلا أننا ندعوكم للالتزام بتركهم مع المعلمات لكي يعتادوا بالتدريج على الاستقلالية ، مؤكدين لكم أن المعلمات سيفعلن ما في وسعهن لرعاية الأطفال.

كما نرجو منكم استلام أبنائكم من صفوفهم عند نهاية الدوام بالوقت المحدد.

أرقام التواصل : نرجو من أولياء الأمور التأكد بأنهم قد تركوا للمدرسة أرقام هواتف صحيحة للتواصل ، وفي حالة تغيير الأرقام نرجو التواصل مع قسم التسجيل والاستقبال لتصحيح ذلك .

شكرا لكم

إدارة مدرسة الحياة العالمية